
 OBEC BIJACOVCE, Obecný úrad 053 06 Bijacovce č. 7 

 

Zápisnica z  21. zasadnutia OZ v Bijacovciach, konaného dňa 27.08.2024 v zasadačke 

obecného domu v Bijacovciach so začiatkom o 18.00 hod. evidovaná v podacom denníku pod 

číslom 15/2024-08, UJ6, A-12 

 

Prítomní: 

- starosta obce  Ing. Jozef  Kalinaj 

- poslanci OZ : Ing. Bohuš Dzugas, Mgr, Mária Krupová, Mgr. Mária Pavluvčíková, 

Ondrej Šmihuľa, Ľubomír Zajac 

 

PROGRAM : 

 

1. Úvod – určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Správa o plnení uznesení 

3. Správa audítora ku konsolidovanej účtovnej závierke za rok 2023 

4. Úprava rozpočtu obce na rok 2024 

5. VZN č. 2/2024 o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

spojených s činnosťou škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti obce 

Bijacovce 

6. Výstavba v obci Bijacovce 

7. Diskusia 

8. Záver 

 

K bodu 1 : 

 

Starosta obce Ing. Jozef  Kalinaj privítal prítomných. Za zapisovateľku 21. zasadnutia  OZ 

navrhol Bc. Zuzanu Topoliovú. Za overovateľov zápisnice navrhol Mgr. Máriu Krupovú a Mgr. 

Máriu Pavluvčíkovú. Starosta obce skonštatoval, že na zasadnutí sú prítomní  5 poslanci  OZ, 

čím je OZ uznášania schopné a oboznámil poslancov s programom rokovania. Nakoľko 

poslanci  k uvedenému programu rokovania OZ nemali žiadne návrhy a pripomienky dal 

starosta  o programe hlasovať. 

 

Uznesenie č. 1 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

            A.  s c h v a ľ u j e   

a) program rokovania  21. zasadnutia  OZ  

 

Za: 5 
Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Mgr. Mária Pavluvčíková,  

Ondrej Šmihuľa, Ľubomír Zajac  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

 

 

 

 



K bodu 2: 

 

 Starosta obce prečítal správu o plnení uznesení z 20. zasadnutia OZ /správa bola 

poslancom zaslaná/, v ktorej starosta skonštatoval, že uznesenie č. 7 nie je splnené z dôvodu 

iného využitia priestorov. K voľným priestorom Max Clubu sa poslanci vrátia v bode výstavba 

v obci.   Starosta dal o správe plnenia uznesení hlasovať. 

 

Uznesenie č. 2 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

                A.   b e r i e   n a   v e d o m i e 

a) správu o plnení uznesení z 20. zasadnutia OZ 

 

Hlasovanie: 

Za: 5 
Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Mgr. Mária Pavluvčíková,  

Ondrej Šmihuľa, Ľubomír Zajac  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

 

K bodu 3 : 

 

V úvode tohto bodu starosta obce dala slovo p. Topoliovej ekonómke obce, ktorá predniesla 

správu nezávislého audítora ku konsolidovanej účtovnej závierke za rok 2023, v ktorej 

skonštatovala názor nezávislého audítora, že predložená KUZ obce Bijacovce poskytuje 

pravdivý a verný obraz finančnej situácie  konsolidovaného celku k 31. decembru 2023. 

Nakoľko nikto z prítomných nemal pripomienky k uvedenému bodu starosta dal o správe 

audítora ku KUZ za rok 2023 hlasovať.   

 

Uznesenie č. 3 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A.  b e r i e   n a   v e d o m i e   

 

a) správu nezávislého audítora z overenia konsolidovanej účtovnej závierky za rok 

2023 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 5 
Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Mgr. Mária Pavluvčíková,  

Ondrej Šmihuľa, Ľubomír Zajac  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 



 

K bodu 4 : 

 

Starosta udelil slovo predsedovi finančnej komisie Ing. Bohušovi Dzugasovi, ktorý 

skonštatoval, že finančná komisia súhlasí s predloženou zmenou rozpočtu obce na rok 2024 

/správa tvorí prílohu zápisnice/. Následne ekonómka bližšie vysvetlila jednotlivé zmeny 

v rozpočte obce. Do rozpočtu obce boli zahrnuté zmeny v rozpočte ZŠ s MŠ, ktorý sa upravoval 

prevažne na prenesených kompetenciách podľa schválených zmien školského úradu. 

Originálne kompetencie  boli upravované len v rámci vlastných príjmov, celý schválený 

rozpočet na OK je zaviazaný vo výške 20% schváleného rozpočtu bez vlastných príjmov. 

Nakoľko p. riaditeľka nenašla opatrenia na zníženie rozpočtu do stanoveného termínu 

a následne doručila oznámenie, že nevie nájsť vhodné opatrenia rozpočet na originálne 

kompetencie ostáva zaviazaný minimálne do najbližšieho OZ. Škola doručila na rokovanie OZ 

niekoľko požiadaviek na úpravu – zakúpenie interaktívnej tabule a iných výučbových pomôcok 

a tiež na úhradu nevyčerpaných dovoleniek. Uvedené požiadavky škola vykryje zo schváleného 

rozpočtu. Jednou z požiadaviek bolo zakúpenie umývačky riadu do školskej kuchyne aj tento 

výdavok škola uhradí zo schválených vlastných príjmov. OZ sa dohodlo na presune 3 000,00 

eur z bežných výdavkov na kapitálové výdavky v rámci schváleného rozpočtu. Starosta udelil 

slovo kontrolórke obce Ing. Ľ. Kokoruďovej, ktorá predniesla správu k úprave rozpočtu obce 

na rok 2024 / správa tvorí prílohu zápisnice/.  Starosta dal o zmene rozpočtu obce a ZŠ s MŠ 

hlasovať. 

 

 

Uznesenie č. 4 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

       A.   b e r i e     n a   v e d o m i e 

 a) správu finančnej komisie k úprave rozpočtu obce na rok 2024  

 b)  správu kontrolórky obce k úprave rozpočtu obce na rok 2024  

 

B.  s c h v a ľ u j e 

a) úpravu rozpočtu  ZŠ s MŠ na rok 2024 na prenesené kompetencie vrátane projektov 

368 557,00  € 

b) úpravu rozpočtu ZŠ s MŠ na rok 2024 na originálne kompetencie vrátane vlastných 

príjmov a projektov 237 194,00 € 

c) úpravu rozpočtu obce na rok 2024 ako vyrovnaný v sume 1 250 000,00 € 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 5 
Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Mgr. Mária Pavluvčíková, 

Ondrej Šmihuľa, Ľubomír Zajac  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

Starosta tento bod ukončil.  

 

 

 



K bodu 5 : 

 

V rámci tohto bodu starosta dal slovo p. Topoliovej ekonómke obce, ktorá informovala OZ 

o zverejnení VZN obce č. 2/2024 o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov spojených s činnosťou škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti obce 

Bijacovce po dobu 15 dní, v ktorom sa upravovala výška príspevku za pobyt dieťaťa 

v materskej škole na 10,00 eur za mesiac  a výška príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na 

činnosť v školskom klube detí na 5,00 eur na mesiac. Podľa oznámenia školy zo dňa 07.08.2024 

riaditeľka ZŠ s MŠ určuje cenu za poskytnutie stravy iným stravníkom na sumu 4,70 eur. 

Z uvedeného dôvodu finančné pásmo na nákup potravín na jedno jedlo ostáva nezmenené – II. 

finančné pásmo B. Do rokovania obecného zastupiteľstva uvedené VZN nikto 

nepripomienkoval  a následne starosta otvoril k uvedenému bodu diskusiu.  Poslanci 

diskutovali o cene stravného pre cudzích stravníkov, a to najmä o úpravu ceny stravného 

s dovozom. Návrh poslancov  bol zvýšiť cenu za 1 odobratý a dovezený obed na 5,00 eur. 

Následne poslanec Ing. B. Dzugas navrhol rozposlať cudzím stravníkom návratky so záväznou 

prihláškou na dovoz obedov a podľa doručených návratiek účtovať cenu stravného. Starosta dal 

o návrhoch hlasovať. 

 

Uznesenie č. 5 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A.  s c h v a ľ u j e   

 

a) VZN č.  2 o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

spojených s činnosťou škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti obce 

Bijacovce  

 

Hlasovanie: 

Za: 5 
Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Mgr. Mária Pavluvčíková, 

Ondrej Šmihuľa, Ľubomír Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

 

 

Uznesenie č. 6 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A.  s c h v a ľ u j e   

 

 

a) Cenu stravného pre cudzích stravníkov na 4,70 eur za odobraté jedlo  

b) Cenu za dovoz stravy pre  cudzích stravníkov na  0,30 eur  za dovoz jedného jedla  

c) Rozposlanie návratiek na dovoz stravy pre cudzích stravníkov so záväzným určením 

požiadavky dovoz stravy 

 

 



 

Hlasovanie: 

Za: 5 
Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Mgr. Mária Pavluvčíková, 

Ondrej Šmihuľa, Ľubomír Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

 

K bodu 6: 

 

V úvode tohto bodu starosta informoval poslancov, že dňa 02.09.2024 bude preberacie konanie 

ČOV pre DSS Bijacovce následne bude kolaudácia uvedenej ČOV. Po skolaudovaní obec začne 

riešiť obecnú kanalizáciu.  

Starosta sa vrátil k nesplnenému uzneseniu č. 7 z 20. zasadania OZ pričom vysvetlil, že 

nepodpísal s p. Čipkárom nájomnú zmluvu, nakoľko je možnosť požiadať o dotáciu na opravu 

fasády, výmenu okien a rekonštrukciu hygienických zariadení v budove s. č. 2. Dotácia 

predstavuje sumu 10 500,00 eur pričom spoluúčasť obce je 5%.  K získaniu dotácie je potrebné 

spracovať rozpočet – náklady na spracovanie rozpočtu sú cca 850,00 eur. Následne vyzval 

poslancov na odsúhlasenie uvedených nákladov. Poslanci požiadali starostu obce o vyčíslenie 

celkových nákladov na uvedené práce na celej budove čo starosta momentálne nevedel vyčísliť. 

Z uvedeného dôvodu sa poslanci zhodli, že je potrebné najprv vyžiadať cenovú ponuku a potom 

dať spracovať už reálny rozpočet. Starosta namietal krátkosťou času nakoľko výzva 

na predkladanie žiadostí bude otvorená cca o mesiac. Poslanci sa zhodli, že po zabezpečení 

cenovej ponuky sa stretnú, aby ju zhodnotili prípadne odsúhlasili.  

Starosta obce predstavil prítomným štúdiu na výstavbu 4 nájomných bytov prostredníctvom 

ŠFRB v budovách získaných od OU Prešov. Podmienka pre získanie dotácie je výstavba 

minimálne 4 bytových jednotiek a dotácia pri rekonštrukcii je 1 390,00 eur na 1 m2 . 

O schválení projektu dal starosta hlasovať. 

 

Uznesenie č. 7 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A.  s c h v a ľ u j e   

 

a) Projekt výstavby 4 bytových jednotiek v budovách obce získaných od OU Prešov 

prostredníctvom dotácie ŠFRB 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 5 
Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Mgr. Mária Pavluvčíková, 

Ondrej Šmihuľa, Ľubomír Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

 



 

Na predošlom OZ starosta obce informoval  poslancov o získaní dotácie z PSK pre 

Rímskokatolícku cirkev farnosť Bijacovce na opravu oplotenia záhrady Csákyovcov vo výške  

2 000,00 eur, na opravu tohto oplotenia je potrebných 5 000,00 eur a preto starosta vyzval 

poslancov na schválenie doplatku na danú opravu. K uvedenému bodu sa rozprúdila diskusia, 

do ktorej sa zapojili všetci poslanci a poslanec Ing. B. Dzugas uviedol, že farnosti Bijacovce 

bola odsúhlasená dotácia z rozpočtu obce vo výške 2 000,00 eur, pričom 1 000,00 eur na chod 

farnosti a 1 000,00 eur na spolufinancovanie projektu. Navrhol by uvedená dotácia bola 

rímskokatolíckej cirkvi – farnosť Bijacovce zaslaná a dotáciu na chod farnosti je možné taktiež 

použiť na opravu spomínaného oplotenia. Zároveň poslanci navrhli urobiť nevyhnutné opravy 

do uvedenej sumu.  Za doplatok dotácie vo výške 1 000,00 eur dal starosta hlasovať. 

 

 

 

Uznesenie č. 8 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A.  s c h v a ľ u j e   

 

 

a) Zaslanie doplatku dotácie pre rímskokatolícku cirkev – farnosť Bijacovce z rozpočtu 

obce vo výške 1 000, 00 eur.  

 

 

Hlasovanie: 

Za: 5 
Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Mgr. Mária Pavluvčíková, 

Ondrej Šmihuľa, Ľubomír Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

 

V uvedenom bode starosta informoval poslancov o pracovnom stretnutí s p. Šiškovičom, na 

ktorom sa dohli na odpredaji pozemkov p. Šiskoviča pre IBV Sever parcela 269/1 vo výmere 

1307 m2  ( čo je ½ z celkovej výmery 2614 m2)  a parcela 269/2 vo výmere 297 m2 ( čo je ½ 

z celkovej výmery 594 m2) . Podmienka p. Šiškoviča je odpredaj obecného pozemku pred 

domom p Šiškoviča. Poslanci sa v diskusii zhodli na odkúpení obidvoch pozemkov v sume 6,00 

eur za 1 m2 . Na odpredaj obecného pozemku je potrebná žiadosť od p. Šiškoviča a geometrické 

zameranie pozemku. Po doručení týchto dokumentov OZ bude o odpredaji rokovať na jednom 

z najbližších OZ. 

 

Uznesenie č. 9 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e   

 

a) Výkup pozemkov za cenu 6,00 eur za m2   

- parcela registra E, parcelné číslo   269 /1 vo výmere  2614 m2 , druh pozemku – orná 



pôda v podiele ½ k celku   

- parcela registra E, parcelné číslo  269/2 vo výmere 594 m2 , druh pozemku – orná pôda 

v podiele ½ k celku   

 

 

Hlasovanie: 

Za: 5 
Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Mgr. Mária Pavluvčíková, 

Ondrej Šmihuľa, Ľubomír Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

 

K bodu 7: 

 

V rámci bodu diskusia sa o slovo prihlásil poslanec O. Šmihuľa a poukázal na nevyčistené 

potoky v obci, na čo reagoval p. starosta s ubezpečením, že budú vyčistené v najbližších dňoch. 

P. starosta informoval o pláne podať žiadosť na rokovanie ZMOS – prostredníctvom zástupkyne 

ZMOS Spiša o bezodplatný prevod pozemkov SPF do vlastníctva obce.  

Ekonómka obce p. Z. Topoliová informovala o zistení ceny na zakúpenie teflonových obrusov 

do sály na spoločenské akcie – plesy, svadby, rodinné oslavy pričom cena za jeden obrus 

vychádza od 12,00 – 15,00 eur. Pri hotových obrusoch  až 22,00 eur za obrus.  Poslanci sa 

zhodli na uvoľnení 1 200,00 – 1 500,00 eur z položky materiál na zakúpenie šitých obrusov 

podľa cenových ponúk v počte 100 kusov. 

Do diskusie sa prihlásil občan p. Novák so sťažnosťou na potulovanie psov po obci 

a ohrozovanie detí najmä psom p. Sedláka. Svoju sťažnosť poslal mailom na obec pred konaním 

OZ, medzi tým starosta riešil uvedený problém s p. Sedlákom telefonicky, v ktorom ho                  

p. Sedlák ubezpečil o zabezpečení svojho psa. S p. Sedlákom bolo v mesiaci apríl ústne 

pojednávanie k uvedenému problému, na ktorom bol poučený a upozornený na to, že pri 

opakovaní problému bude mu udelená pokuta v zmysle zákona. 

Do diskusie sa prihlásil poslanec Ing. B. Dzugas s upozornením na porušenie uznesenia 

ohľadom parkovania autobusov spoločnosti SAD Poprad a tiež o hrubom správaní sa vodiča 

spoločnosti SAD Poprad pri upozornení na nesprávne parkovanie autobusu. P. starosta uviedol, 

že problém sa snažil riešiť a niekoľko krát bola schôdzka so zástupcami SAD Poprad zrušená. 

Najbližší termín stretnutia má p. starosta dohodnutý na piatok 30.08.2024.  

Poslanci sa v rámci diskusie zaujímali o pracovný čas a náplň zamestnancov MOaPS, nakoľko 

jednou z pracovných povinností by mal byť dozor na parkovisku pred cintorínom počas sv. 

omší a najmä v čase od 17.00 do 19.00 hodiny, čo nie je vždy splnené. Zaviazali starostu 

dohliadnuť na dodržiavanie pracovných povinností zamestnancov, pracovného času a celkovo 

zabezpečiť poriadok v obci.  

Do diskusie sa prihlásil občan p. M. Kaľavský s niekoľkými návrhmi: 

- Opraviť detské ihrisko na pozemku za domom p. Garančovskej, oplotiť ho a dať ho pod 

dohľad kamery. Následne  kľúč poskytnúť oproti podpisu na zodpovednosť občanov, 

ktorý sú aktuálne na ihrisku – pri poškodení kontrola prostredníctvom kamery 

a evidencie kľúčov. 

- Viac pracovať so skupinou občanov MRK – zriadiť komunitné centrum, v ktorom 

zamestnanci budú pracovať s deťmi ako aj s rodičmi. Odporučil OZ sledovať výzvy na 

výstavbu centra v najbližšej budúcnosti by mala byť výzva odbor Rady partnerstva PSK. 

Do diskusie sa zapojil poslanec O. Šmihuľa, ktorý namietol, že poslanci mali verejné 

stretnutie s občanmi osady a tí nemali záujem o komunitné centrum ale o výstavbu 



domov. Starosta uviedol možnosť urobiť takéto stretnutie znova a prizvať aj                         

p. Kaľavského čomu sa on nebránil.    

- Upozornil na schátrané lávky – mostíky cez potok čo je potrebné opraviť a natrieť  

- Namietol, že pokiaľ sa bude opravovať grófska záhrada treba odpratať neporiadok za 

cintorínskym múrom, ktorý urobili všetci občania obce navštevujúci cintorín – 

nahádzané kvety a vence z hrobov – navrhol vybagrovať  a vyviezť. 

-     Zabezpečiť poriadok v obci – okolo zberných nádob rozbité sklo na rozhádzané odpadky  

dať upratať cez obecné práce 

 

 

K bodu 8 : 

 

Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a  zasadnutie OZ ukončil. 

 

V Bijacovciach  27. 08. 2024 

 

Zapisovateľ: Bc. Zuzana Topoliová                    .............................................................. 

 

Overovatelia zápisnice: Mgr. Mária Krupová                  .............................................................. 

   

                  Mgr. Mária Pavluvčíková             ….......................................................... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

U Z N E S E N I A 

 

z 21. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Bijacovce zo dňa  27.08.2024 

 

Obecné zastupiteľstvo na svojom 21. zasadnutí prerokovalo: 

 

 

• Správu o plnení uznesení z 20. zasadnutia OZ 

• Správu audítora ku konsolidovanej účtovnej závierke za rok 2023 

• Úprava rozpočtu obce na rok 2024 

• VZN č. 2/2024 o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

spojených s činnosťou škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti  obce 

Bijacovce 

• Výstavbu v obci Bijacovce 

• Diskusné príspevky poslancov 

• Záver 

Uznesenie č. 1 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

         A.  s c h v a ľ u j e   

 

a)  program rokovania 21. zasadnutia  OZ  

 

v Bijacovciach,  27.08.2024 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                                             starosta obce 

 

 

Uznesenie č. 2 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

                A.   b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

a) správu o plnení uznesení z  20. zasadnutia OZ 

 

v Bijacovciach,  27.08.2024 

       



       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                                             starosta obce 

 

 

 

Uznesenie č. 3 

 

A.  b e r i e   n a   v e d o m i e   

 

a) správu nezávislého audítora z overenia konsolidovanej účtovnej závierky za rok 

2023 

 

v Bijacovciach,  27.08.2024 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

 

 

 

Uznesenie č. 4 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

       A.   b e r i e     n a   v e d o m i e 

 a) správu finančnej komisie k úprave rozpočtu obce na rok 2024  

 b)  správu kontrolórky obce k úprave rozpočtu obce na rok 2024  

 

B.  s c h v a ľ u j e 

c) úpravu rozpočtu  ZŠ s MŠ na rok 2024 na prenesené kompetencie vrátane projektov 

368 557,00  € 

d) úpravu rozpočtu ZŠ s MŠ na rok 2024 na originálne kompetencie vrátane vlastných 

príjmov a projektov 237 194,00 € 

e) úpravu rozpočtu obce na rok 2024 ako vyrovnaný v sume 1 250 000,00 € 

 

v Bijacovciach,  27.08.2024 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

Uznesenie č. 5 

 

 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A.  s c h v a ľ u j e   

 

a) VZN č.  2 o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

spojených s činnosťou škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti obce 

Bijacovce  

 

v Bijacovciach,  27.08.2024 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

 

Uznesenie č. 6 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A.  s c h v a ľ u j e   

 

a) Cenu stravného pre cudzích stravníkov na 4,70 eur za odobraté jedlo  

b) Cenu za dovoz stravy pre  cudzích stravníkov na  0,30 eur  za dovoz jedného jedla  

c) Rozposlanie návratiek na dovoz stravy pre cudzích stravníkov so záväzným určením 

požiadavky dovoz stravy 

 

v Bijacovciach,  27.08.2024 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Uznesenie č. 7 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A.  s c h v a ľ u j e   

 

a) Projekt výstavby 4 bytových jednotiek v budovách obce získaných od OU Prešov 

prostredníctvom dotácie ŠFRB 

 

v Bijacovciach,  27.08.2024 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

 

Uznesenie č. 8 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A.  s c h v a ľ u j e   

 

 

a) Zaslanie doplatku dotácie pre rímskokatolícku cirkev – farnosť Bijacovce z rozpočtu 

obce vo výške 1 000, 00 eur.  

 

v Bijacovciach,  27.08.2024 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

Uznesenie č. 9 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e   

 

a) Výkup pozemkov za cenu 6,00 eur za m2   

- parcela registra E, parcelné číslo   269 /1 vo výmere  2614 m2 , druh pozemku – orná 

pôda v podiele ½ k celku   

- parcela registra E, parcelné číslo  269/2 vo výmere 594 m2 , druh pozemku – orná pôda 

v podiele ½ k celku   

 

v Bijacovciach,  27.08.2024 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 


